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Underwerp 

Geef gas met energie campagne 

 

Ynlieding 

Op 17 december 2019 werd aan de gemeenten Achtkarspelen en Tytsjerksteradiel een 

subsidiepot van € 425.000 toegekend. 

 

De actie Geef gas met energie die door het Energieloket is opgesteld heeft als doel zoveel 

mogelijk particuliere woningeigenaren te prikkelen om energiebesparende maatregelingen te 

treffen. GRATIS energiescans, subsidies en informatiekranten. 

 

Op 25 februari 2020 valt te lezen op de site Energieloket.net dat de vraag naar QuickStart 

‘overweldigend’ is. En dat 500 van de 600 beschikbare QuickStarts al waren aangevraagd. De 

folders die bij 17.000 woningen door de brievenbus vielen zijn dus goed bekeken. In de folder 

staat dat de actie alleen voor 2020 geldig is, wees er dus snel bij. 

 

De voorwaarde om in aanmerking te komen voor ‘gratis’ subsidies is het doen van investeringen. 

Bijvoorbeeld gratis radiatorfolie en -ventilatoren ALS je de cv-installatie goed laat inregelen (bij 

een lokaal, door de gemeente goedgekeurd installatiebedrijf). GBA ziet dit niet als ‘gratis’ 

subsidie. 

 

Het opwerpen van deze schijnbare kleine drempels zou de ‘explosieve’ vraag naar deze subsidies 

iets moeten temperen omdat per gemeente maar zo’n 2 ton beschikbaar is. 

 

Op 11 oktober 2021 staat wijd en zijd verspreid in allerlei media, waaronder de LC, dat de burger 

in aanmerking komt voor tegoedbonnen. 

 

https://lc.nl/friesland/achtkarspelen/Een-eigen-huis-en-meer-dan-1000-kubieke-meter-aan-gas-

kwijt-Dan-kun-je-in-Achtkarspelen-en-Tytsjerksteradiel-een-tegoedbon-van-150-euro-krijgen-

voor-radiatorfolie-27092505.html 

 

GBAchtkarspelen staat achter inspanningen om energieverbruik naar beneden te brengen. 

Alle energie die niet hoeft te worden gebruikt, hoeft ook niet opgewekt te worden (duurzaam of 

niet). 

 

GBA heeft dan ook de volgende vragen wat betreft de Geef gas met energie campagne: 

 

Fragen 

1. Mag de conclusie getrokken worden dat dit nog steeds uit de initiële subsidiepot van € 

425.000 komt 

2. Is dit Geef gas met energie? Dit impliceert namelijk urgentie/spoed. 

3. Wat is de reden dat de subsidiepot nog niet leeg is? 

https://lc.nl/friesland/achtkarspelen/Een-eigen-huis-en-meer-dan-1000-kubieke-meter-aan-gas-kwijt-Dan-kun-je-in-Achtkarspelen-en-Tytsjerksteradiel-een-tegoedbon-van-150-euro-krijgen-voor-radiatorfolie-27092505.html
https://lc.nl/friesland/achtkarspelen/Een-eigen-huis-en-meer-dan-1000-kubieke-meter-aan-gas-kwijt-Dan-kun-je-in-Achtkarspelen-en-Tytsjerksteradiel-een-tegoedbon-van-150-euro-krijgen-voor-radiatorfolie-27092505.html
https://lc.nl/friesland/achtkarspelen/Een-eigen-huis-en-meer-dan-1000-kubieke-meter-aan-gas-kwijt-Dan-kun-je-in-Achtkarspelen-en-Tytsjerksteradiel-een-tegoedbon-van-150-euro-krijgen-voor-radiatorfolie-27092505.html


Side : 2 

 
 
 
 
4. Zijn de opgeworpen kleine drempels achteraf gezien toch te hoog? 

5. Is de overweldigende vraag naar QuickStart dan toch tegengevallen? 

6. Is ondanks alle inspanningen de campagne onbekend of onbemind? 

7. Als het doel van het energieloket het prikkelen van particuliere woningbezitters is, is dat doel 

dan nog wel reëel? 

Reaksje kolleezje 

1. Ja. Corona heeft tot verlenging van de regeling geleid. Eerst was dat 24 december 2020. Dit is 

verlengd naar 31 december 2021. 
2. Ja. Het project is destijds geïnitieerd met deze titel om ruim 16.500 woningeigenaren in de 

gemeenten Achtkarspelen en Tytsjerksteradiel te bereiken en te prikkelen om feitelijke 

stappen te zetten richting een gasafsluiting van de eigen woning.  Het aanbod van quick scans 

en waardebonnen moet vooral worden gezien als kleine maatregelen die tot groter bewustzijn 

leiden. Met de stormachtige afname van de laatste tijd zijn nu alle beschikbare 750 

waardebonnen aangevraagd en zijn de afspraken quick scans volgepland. 

3. Er was in eerste instantie geld gereserveerd voor andere aangelegenheden zoals organiseren 

bijeenkomsten ter promotie vermindering gasgebruik. Door Corona kwamen deze activiteiten 

in het gedrang. Energiemarkten zijn niet doorgegaan. Toen is, met goedkeuring van het 

Ministerie, ruimte gezocht in de versnelling van hetgeen wel goed liep: waardebonnen en 

quick scans. 

4. Achteraf gezien niet. Het is meer het urgentiebesef dat nu veel hoger is. Dat heeft alles te 

maken met de gestegen energieprijzen. Dat blijkt uit de massaliteit van aanvragen die sinds 

publicatie binnen stromen. 

5. Nee. Zie antwoord hiervoor over urgentiebesef. 

6. Geen van beiden. De campagne voldoet volledig aan zijn doel. Met de laatste publicatie is 

goed geanticipeerd op de stijgende energieprijzen. 

7. Ja. De massale stroom van aanvragen nu geven aan dat het gestelde doel reëel is. 

 

 

 

Het college van burgemeester en wethouders van Achtkarspelen, 

 

secretaris, 

 

dhr. mr. M.P. de Jong 

 

burgemeester, 

 

dhr. mr. O.F. Brouwer 

 


